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Acționarii majoritari Braiconf achiziționeaza terenurile fostelor platforme Comat

SA și Remat SA din municipiul Braila

Acționarii majoritari Braiconf au achiziționat, prin intermediul a doua companii pe care le dețin, doua

terenuri cu suprafața totala de peste 63.000 mp pe care se afla fostele platforme Comat SA și Remat SA din

municipiul Braila. Valoarea totala a celor doua tranzacții se ridica la peste 2.500.000 de lei, iar intenția

acționarilor majoritari este ca pe aceste terenuri sa construiasca noua fabrica Braiconf.

Suprafața cumulata a celor doua terenuri reprezinta cel mai mare lot de teren din interiorul Brailei, fiind situat în

imediata vecinatate a zonei centrale a orașului, în proximitatea Morii Lykiardopoulus, și beneficiind de vedere

generoasa la Dunare, precum și de 5 cai de acces rutier.

Acționarii majoritari ai companiei Braiconf și-au anunțat deja decizia de a reloca fabrica și de a investi într-un nou

sediu, ca parte dintr-o ampla strategie de modernizare a marcii românești, pentru care a fost deja votata în cadrul

AGA din luna aprilie 2021 o investiție de aproape 9 milioane de euro pentru noul sediu.

Managementul companiei a analizat mai multe oportunitați de relocare a fabricii, printre acestea aflîndu-se patru

terenuri și cunoscutele Mori Violattos și Lykiardopoulos, decizia asumata fiind aceea de a construi un sediu nou,

modern, pe terenurile recent achiziționate.  

„Avem planuri ambițioase pentru marca Braiconf și ne-am propus sa construim cea mai moderna și eficienta

fabrica de confecții din Europa de Est, în care sa antrenam proiecte valoroase și prin care sa promovam industria

din care facem parte. Deși am analizat mai multe opțiuni pentru relocare – terenuri în zona Brailei, cladiri istorice

cum sunt Morile Violattos și Lykiardopoulos, chiar proprietați în Galați, oraș care are astazi câteva oportunitați pe

acest segment de industrie – ne dorim sa pastram fabrica Braiconf în Braila, iar terenurile recent achiziționate

reprezinta soluția optima pe care o cautam pentru construirea de la zero a unui sediu modern, eficient, durabil si

actual, care sa raspunda cu succes planurilor de dezvoltare pe care le avem”, spune Silviu Dumitrache, acționar și

Președinte Braiconf.

Acționarii majoritari Braiconf au anunțat intenția de a construi noua fabrica dupa un concept modern, care urmeaza

a fi dezvoltat împreuna cu o echipa de arhitecți români. Noua unitate se dorește a fi una competitiva la nivel

național și global, care sa anticipeze toate cerințele reglementarilor viitoare, cu fluxuri de producție eficiente,

dotata cu echipamente și utilaje de producție moderne. Suprafața generoasa a noului teren achiziționat de acționarii

majoritari Braiconf permite construcția unei unitați de producție confecții textile adaptata la nevoile actuale ale

companiei, precum și dezvoltarea a cel puțin înca alte doua proiecte pe terenul respectiv.

Managementul companiei Braiconf a menționat în repetate rânduri ca dorește sa pastreze sediul fabricii în orașul în

care a început istoria Braiconf și ca din strategia de dezvoltare face parte și componenta de resursa umana, prin

retenția actualei forțe de munca și stimularea angajarilor pe acest segment de industrie. 
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